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PROTOKÓŁ NR XV/2016 

z  Sesji Rady Gminy Nowa Wieś Lęborska 
z dnia 25 stycznia 2016 roku 

 

 

 

 
Miejsce obrad : Urząd Gminy w Nowej Wsi Lęborskiej. 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Lista obecności sołtysów i osób uczestniczących w sesji stanowi załącznik nr 2 i 3 do 
niniejszego protokołu. 
 
 

Przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda  o godz. 13.00 otworzył sesję i 
po powitaniu radnych  oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w obradach 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 radnych 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 
Radny nieobecny : 
Tomasz Rozenkranc 

 
Radny nieobecny na sesji nieobecność swą usprawiedliwił. 
 
Po otwarciu sesji i stwierdzeniu prawomocności obrad przystąpiono do przyjęcia 
protokołu z poprzedniej sesji rady gminy, która odbyła się 22 grudnia 2015 roku. 
 
Przewodniczący rady zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu. 
 
Protokół został przyjęty przez radnych bez uwag.  
 
Następnie przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda przedstawił porządek  XV 
Sesji Rady Gminy : 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy Nowa Wieś 
Lęborska jako Partnera w projekcie partnerskim pn.: „Termomodernizacja 
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budynków użyteczności publicznej na obszarze MOF Lębork” w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 
2014-2020. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/122/15  Rady Gminy 
Nowa Wieś Lęborska z dnia 22 grudnia 2015  roku w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na część nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Nowa Wieś Lęborska. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/123/15  Rady Gminy 
Nowa Wieś Lęborska z dnia 22 grudnia 2015  roku w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na część nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Nowa Wieś Lęborska. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/124/15  Rady Gminy 
Nowa Wieś Lęborska z dnia 22 grudnia 2015  roku w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na część nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Nowa Wieś Lęborska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy pomieszczenia garażowego, stanowiącego własność Gminy 
Nowa Wieś Lęborska. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/151/2011r. Rady Gminy 
Nowa Wieś Lęborska z dnia 16 listopada 2011r. w sprawie ustalenia 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, 
częściowych lub całkowitych zwolnień od opłat oraz trybu pobierania tych 
opłat w gminie Nowa Wieś Lęborska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady 
Gminy Nowa Wieś Lęborska na rok 2016.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
na rok 2016. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren w rejonie 
miejscowości Tawęcino w gminie Nowa Wieś Lęborska.  

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zakończenie obrad.    

   
Przewodniczący rady wystąpił z wnioskiem o zmianę w porządku obrad kolejności 
podejmowania uchwał tj. projekt uchwały zapisany w punkcie 6 przenieść do punkcie 
2 porządku obrad.  
 
Rada jednogłośnie przyjęła proponowaną zmianę porządku obrad.  
 
Ponieważ nie było innych propozycji zmiany porządku obrad, przewodniczący rady 
gminy odczytał porządek obrad z proponowaną zmianą :  
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy Nowa Wieś 
Lęborska jako Partnera w projekcie partnerskim pn.: „Termomodernizacja 
budynków użyteczności publicznej na obszarze MOF Lębork” w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 
2014-2020. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/151/2011r. Rady Gminy 
Nowa Wieś Lęborska z dnia 16 listopada 2011r. w sprawie ustalenia 
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szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, 
częściowych lub całkowitych zwolnień od opłat oraz trybu pobierania tych 
opłat w gminie Nowa Wieś Lęborska. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/122/15  Rady Gminy 
Nowa Wieś Lęborska z dnia 22 grudnia 2015  roku w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na część nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Nowa Wieś Lęborska. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/123/15  Rady Gminy 
Nowa Wieś Lęborska z dnia 22 grudnia 2015  roku w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na część nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Nowa Wieś Lęborska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/124/15  Rady Gminy 
Nowa Wieś Lęborska z dnia 22 grudnia 2015  roku w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na część nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Nowa Wieś Lęborska. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy pomieszczenia garażowego, stanowiącego własność Gminy 
Nowa Wieś Lęborska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady 
Gminy Nowa Wieś Lęborska na rok 2016.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
na rok 2016. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren w rejonie 
miejscowości Tawęcino w gminie Nowa Wieś Lęborska.  

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zakończenie obrad.    

 
Porządek obrad z proponowaną zmianą przewodniczący rady gminy poddał 
głosowaniu.  
Rada gminy porządek obrad przyjęła jednogłośnie, po czym przystąpiono do jego 
realizacji. 
 
Ad. 1  
 
Przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy Nowa Wieś Lęborska jako Partnera w 
projekcie partnerskim pn.: „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na 
obszarze MOF Lębork” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020. 
 
Wójt wyjaśnił, że temat był omówiony na komisji wspólnej rady gminy. Poinformował, 
że w dniu 29 czerwca 2015 roku zostało podpisane Zintegrowane Porozumienie 
Terytorialne dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Lębork. Wśród 
wynegocjowanych przez Wspólną Reprezentację MOF Lęborka z Samorządem 
Województwa Pomorskiego przedsięwzięć otrzymujących preferencję w uzyskaniu 
dofinansowania w konkursach znajduje się : „Termomodernizacja budynków 
użyteczności publicznej na obszarze MOF Lębork”.   
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Partnerem wiodącym będzie Powiat Lęborski. Partnerami będą : Gmina Nowa Wieś 
Lęborska i Gmina Łęczyce.  
Szacunkowa wartość projektu ogółem to 24.800.000 zł, natomiast szacunkowa 
wartość dofinansowania to 12.400.000 zł.  
Projekt będzie realizowany jeżeli uzyskane dofinansowanie ze środków Unii 
Europejskiej wyniesie co najmniej 50% wartości wydatków kwalifikowanych.  
W gminie Nowa Wieś Lęborska projekt będzie realizowany w Zespole Szkół w 
Łebieniu, Garczegorzu, Redkowicach i GZUK . Projekt planowany jest do realizacji w 
latach 2016-2018.   
 
Rada gminy po zapoznaniu się z projektem uchwały, wyjaśnieniami wójta gminy i 
pozytywną opinią komisji budżetu i rozwoju (załącznik nr 4 do niniejszego protokołu), 
w obecności 14 radnych, przy 14 głosach „za” podjęła Uchwałę nr XV/127/16 w 
sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy Nowa Wieś Lęborska jako Partnera w 
projekcie partnerskim pn.: „Termomodernizacja budynków użyteczności 
publicznej na obszarze MOF Lębork” w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020 – która stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 2  
 
Przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie zmiany uchwały Nr XV/151/2011r. Rady Gminy Nowa Wieś Lęborska z dnia 
16 listopada 2011r. w sprawie ustalenia szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze, częściowych lub całkowitych zwolnień od opłat oraz 
trybu pobierania tych opłat w gminie Nowa Wieś Lęborska. 
 
Wójt wyjaśnił, że zmiana uchwały dotyczy terminu dokonania płatności za usługi 
opiekuńcze. Uzasadnia się to tym, że płatności za usługi opiekuńcze, zwłaszcza od 
osób samotnych, dokonują opiekunki domowe, które rozliczają się w Gminnym 
Ośrodku Pomocy Społecznej w Nowej Wsi Lęborskiej zawsze w ostatnim dniu 
miesiąca.  
 
Rada gminy po zapoznaniu się z projektem uchwały, wyjaśnieniami wójta gminy i 
kierownika GOPS oraz pozytywną opinią komisji oświaty, kultury, sportu, turystyki i 
polityki społecznej (załącznik nr 6 do niniejszego protokołu), w obecności 14 radnych, 
przy 14 głosach „za” podjęła Uchwałę nr XV/128/16 w sprawie zmiany uchwały Nr 
XV/151/2011r. Rady Gminy Nowa Wieś Lęborska z dnia 16 listopada 2011r. w 
sprawie ustalenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze, częściowych lub całkowitych zwolnień od opłat oraz trybu 
pobierania tych opłat w gminie Nowa Wieś Lęborska – która stanowi załącznik nr 
7 do niniejszego protokołu. 
 
Następnie głos zabrała kierownik GOPS – Elżbieta Kowalczyk. W nawiązaniu do 
podjętej uchwały dodała, że przesunięcie terminu płatności za usługi opiekuńcze 
proponuje się ze względu na dobro podopiecznych, jak również opiekunek, które tam 
gdzie są osoby samotne realizują również taką pomoc i wpłacają za usługi ostatniego 
dnia miesiąca, kiedy się rozliczają.  
Ponadto poinformowała, że GOPS otrzymuje paczki żywnościowe i przekazuje 
otrzymane produkty osobom,  które się kwalifikują do pomocy.  
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Dzisiejszego dnia spotykają się zespoły dotyczące ofiar przemocy. Natomiast od  jutra 
odbędą się spotkania z osobami, które tej przemocy dokonują.  
Cały czas GOPS monitoruje sytuację osób bezdomnych, szczególnie w okresie 
zimowym. Jest to bardzo wrażliwy temat i dlatego kierownik prosi o wszelkie sugestie 
w tym temacie. Uwrażliwia również pracowników socjalnych do kontaktów z sołtysami 
w zakresie różnych działań. W tej chwili na nowo będą ruszały tzw. warsztaty kulinarne, 
które w ubiegłym roku były organizowane i cieszyły się dużym powodzeniem.  
Sołtys Andrzej Fierka zwrócił się z zapytaniem, czy jest możliwe, aby prace społecznie-
użyteczne podzielić na dwa okresy tj. lato i zimę.  
Kierownik GOPS odpowiedziała, że jest to program realizowany przez Powiatowy 
Urząd Pracy i takiej możliwości nie ma.  
 
Ad. 3 
 
Przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/122/15  Rady Gminy Nowa Wieś Lęborska z dnia 22 
grudnia 2015  roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
na część nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Nowa Wieś 
Lęborska. 
 
Wójt wyjaśnił, że w uchwale dotyczącej wydzierżawienia nieruchomości w drodze 
bezprzetargowej na okres dłuższy niż 3 lata, wymagany jest zapis o wyrażeniu przez 
radę gminy zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy nieruchomości. 
W związku z powyższym,  konieczne jest wprowadzenie takiego zapisu w § 1 Uchwały 
Nr XIV/122/15  Rady Gminy Nowa Wieś Lęborska z dnia 22 grudnia 2015.    
 
Rada gminy po zapoznaniu się z projektem uchwały, wyjaśnieniami wójta gminy i 
pozytywną opinią komisji infrastruktury komunalnej i ochrony środowiska (załącznik nr 
8 do niniejszego protokołu), w obecności 14 radnych, przy 14 głosach „za” podjęła 
Uchwałę nr XV/129/16 w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/122/15  Rady Gminy 
Nowa Wieś Lęborska z dnia 22 grudnia 2015  roku w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na część nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej własność Gminy Nowa Wieś Lęborska – która stanowi załącznik nr 9 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 4 
 
Przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/123/15  Rady Gminy Nowa Wieś Lęborska z dnia 22 
grudnia 2015  roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
na część nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Nowa Wieś 
Lęborska. 
 
Wójt wyjaśnił, że w uchwale dotyczącej wydzierżawienia nieruchomości w drodze 
bezprzetargowej na okres dłuższy niż 3 lata, wymagany jest zapis o wyrażeniu przez 
radę gminy zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy nieruchomości. 
W związku z powyższym,  konieczne jest wprowadzenie takiego zapisu w § 1 Uchwały 
Nr XIV/123/15  Rady Gminy Nowa Wieś Lęborska z dnia 22 grudnia 2015.    
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Rada gminy po zapoznaniu się z projektem uchwały, wyjaśnieniami wójta gminy i 
pozytywną opinią komisji infrastruktury komunalnej i ochrony środowiska (załącznik nr 
10 do niniejszego protokołu), w obecności 14 radnych, przy 14 głosach „za” podjęła 
Uchwałę nr XV/130/16 w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/123/15  Rady Gminy 
Nowa Wieś Lęborska z dnia 22 grudnia 2015  roku w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na część nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej własność Gminy Nowa Wieś Lęborska – która stanowi załącznik nr 11 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5 
 
Przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/124/15  Rady Gminy Nowa Wieś Lęborska z dnia 22 
grudnia 2015  roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
na część nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Nowa Wieś 
Lęborska. 
 
Wójt wyjaśnił, że w uchwale dotyczącej wydzierżawienia nieruchomości w drodze 
bezprzetargowej na okres dłuższy niż 3 lata, wymagany jest zapis o wyrażeniu przez 
radę gminy zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy nieruchomości. 
W związku z powyższym,  konieczne jest wprowadzenie takiego zapisu w § 1 Uchwały 
Nr XIV/124/15  Rady Gminy Nowa Wieś Lęborska z dnia 22 grudnia 2015.    
 
Rada gminy po zapoznaniu się z projektem uchwały, wyjaśnieniami wójta gminy i 
pozytywną opinią komisji infrastruktury komunalnej i ochrony środowiska (załącznik nr 
12 do niniejszego protokołu), w obecności 14 radnych, przy 14 głosach „za” podjęła 
Uchwałę nr XV/131/16 w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/124/15  Rady Gminy 
Nowa Wieś Lęborska z dnia 22 grudnia 2015  roku w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na część nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej własność Gminy Nowa Wieś Lęborska – która stanowi załącznik nr 13 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6 
 
Przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy pomieszczenia 
garażowego, stanowiącego własność Gminy Nowa Wieś Lęborska. 
 
Wójt wyjaśnił, że dotychczasowy dzierżawca wystąpił z wnioskiem o przedłużenie 
umowy dzierżawy pomieszczenia garażowego, oznaczonego numerem 853/9 o 
powierzchni 16,50 m², położonej w Nowej Wsi Lęborskiej, naprzeciwko budynku 
urzędu.  
Nieruchomość objęta niniejszą uchwała będzie stanowiła podstawę do dalszych 
procedur, które są wymagane przy dzierżawie nieruchomości stanowiących gminny 
zasób tj. ogłoszenie wykazu do publicznej wiadomości, a następnie zawarcie umowy 
dzierżawy.  
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Radna Renata Palczewska zapytała, czy z tytułu dzierżawy garażu gmina ma 
dodatkowe opłaty.  
Skarbnik wyjaśniła, że jest to dzierżawa i podatek.   
 
Rada gminy po zapoznaniu się z projektem uchwały, wyjaśnieniami wójta gminy i 
pozytywną opinią komisji infrastruktury komunalnej i ochrony środowiska (załącznik nr 
14 do niniejszego protokołu), w obecności 14 radnych, przy 14 głosach „za” podjęła 
Uchwałę nr XV/132/16 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy pomieszczenia garażowego, stanowiącego własność Gminy Nowa 
Wieś Lęborska – która stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 7 
 
Przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy Nowa Wieś Lęborska na rok 
2016.  
 
Przewodniczący rady poinformował, że komisje rady opracowały plany pracy na rok 
2016. Stanowią one załączniki do niniejszej uchwały.   
 
Rada gminy po zapoznaniu się z projektem uchwały,  w obecności 14 radnych, przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę nr XV/133/16 w sprawie zatwierdzenia planów 
pracy komisji Rady Gminy Nowa Wieś Lęborska na rok 2016 – która stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 8 
 
Przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2016. 
 
Przewodniczący rady poinformował, że komisja rewizyjna opracowała plan pracy na 
rok 2016, który stanowi załącznik do powyższej uchwały.  
Plan pracy komisji odczytał wiceprzewodniczący rady – Andrzej Lubiński.  
 
Rada gminy po zapoznaniu się z projektem uchwały,  w obecności 13 radnych, przy 
13 głosach „za” podjęła Uchwałę nr XV/134/16 w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2016 – która stanowi załącznik nr 17 do niniejszego  
protokołu. 
 
Przewodniczący rady – Zdzisław Korda poinformował, że na podstawie planów pracy 
komisji przygotował Plan Pracy Rady Gminy na 2016 rok, który odczytał.  
Plan Pracy Rady Gminy na 2016 rok został przyjęty przez radnych jednogłośnie i 
stanowi on załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 9 
 
Przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego teren w rejonie miejscowości Tawęcino w gminie Nowa Wieś Lęborska.  
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Wójt wyjaśnił, że temat ten został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu 
komisji rady gminy. O przypomnienie najważniejszych kwestii dotyczących planu wójt 
poprosił kierownika referatu rolnictwa, gospodarki przestrzennej i ochrony środowiska 
– Zdzisława Chojnackiego.   
Pan Chojnacki poinformował, że plan ten opracowywany był w oparciu o uchwałę z 
2007 roku.  
Granice terenu objętego projektem miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obejmują obszar o powierzchni około 116,0 ha.  
Celem projektu planu było wyznaczenie terenów dopuszczalnej lokalizacji elektrowni 
wiatrowych.  
Funkcją dominującą na obszarach objętych planem pozostaje rolnictwo. Na obszarach 
objętych planem zakłada się lokalizację do 3 turbin wiatrowych o wysokości do 145 m. 
 
Radny Roman Downar-Zapolski zapytał, w jakiej odległości od zabudowy ma powstać 
najbliższa elektrownia wiatrowa. 
 
Pan Chojnacki odpowiedział, że w uzasadnieniu planu zagospodarowania 
przestrzennego jest wzmianka, iż odległość lokalizowanych siłowni wiatrowej wyniesie 
około 450 metrów od zabudowy mieszkaniowej i zagrodowej znajdującej się w 
sąsiedztwie.  
 
Wójt dodał, że w miejscowości Tawęcino odbyło się zebranie wiejskie, na którym była 
omówiona sprawa siłowni wiatrowych i ze strony mieszkańców nie było żadnych 
sprzeciwów w tej sprawie.  
Potwierdził to sołtys sołectwa Tawęcino – Krystian Chrzanowski.  
 
Rada gminy po zapoznaniu się z projektem uchwały, wyjaśnieniami wójta gminy i 
pozytywną opinią komisji budżetu i rozwoju (załącznik nr 19 do niniejszego protokołu), 
w obecności 14 radnych, przy 14 głosach „za” podjęła Uchwałę nr XV/135/16 w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego teren w rejonie miejscowości Tawęcino w gminie Nowa Wieś 
Lęborska – która stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
 
Po podjęciu uchwał przystąpiono do realizacji następnych punktów porządku 
obrad : interpelacje i zapytania radnych, wolne wnioski i informacje.   
 
Radna Urszula Sech poruszyła sprawę która trwa już od kilku miesięcy, a mianowicie 
chodzi o przejścia dla pieszych w miejscowości Kębłowo Nowowiejskie.  
Do dnia dzisiejszego radna nie otrzymała odpowiedzi w tej sprawie, ani od wójta, ani 
od przewodniczącego rady, dlatego pozwoli sobie odczytać treść pisma które 
otrzymała ze starostwa w tej sprawie. Jest to pismo z dnia 7 lipca 2015 roku.  
W ostatnim czasie dużo się mówiło o drodze do Lubowidza, na którą przeznaczono 
ogromne pieniądze i decyzję podjęto w ciągu 3-4 miesięcy, a w Kębłowie 
Nowowiejskim chodzi tylko o dwa przejścia dla pieszych i trwa to już tak długo.  
W sprawie tej obiecał pomoc radny powiatowy – Bogusław Wrzesień i do tej pory radna 
nie otrzymała odpowiedzi. 
Na komisjach mówi się dużo o bezpieczeństwie na drogach, a tu jest tak niewielka 
sprawa, a ciągnie się tak długo. Radna chciałaby,  aby temat ten został jak najszybciej 
zrealizowany.  
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Wójt odpowiedział, że zna sprawę. Rozmawiał z nim w tej sprawie również radny 
powiatowy i na pewno radny przekazał temat w starostwie 
.  
Wójt nie udzielił odpowiedzi, ponieważ  sprawa dotyczy drogi powiatowej i pismo 
zostało skierowane do powiatu lęborskiego. Gmina może udzielić wsparcia, jeżeli 
starostwo się o to zwróci. O tym,  czy ma być na tej drodze przejście decyduje 
starostwo. Wniosek opiniuje komisja ds. bezpieczeństwa przy Starostwie Powiatowym 
w Lęborku.  
Wójt zaproponował, aby spotkać się w tej sprawie z kierownikiem Zarządu Dróg 
Powiatowych w Lęborku. 
 
Ponadto radna zwróciła się do wójta o udzielenie odpowiedzi na pytania, które zadała 
podczas ostatniej sesji, a mianowicie na temat drogi do Łowcza i boiska w Kębłowie 
Nowowiejskim. 
 
Wójt wyjaśnił, że odpowiedzi udzielił na sesji. Powiedział wówczas,  że przy drodze tej 
w przyszłym roku będzie budowany wodociąg i dopiero po zakończeniu tej inwestycji 
można myśleć o położeniu asfaltu. 
Natomiast jeżeli chodzi o boisko, jest opracowana dokumentacja i w pierwszym etapie 
powstanie budynek gospodarczy.  
 
Sołtys Andrzej Fierka zwrócił się zapytaniem dotyczącym odśnieżania gminy, kto 
ustalał kryteria przetargu i wyłonił firmę do odśnieżania. Teren Sołectwa Czarnówka 
odśnieża firma pana Rudnickiego, a piasek sypie GZUK. Płacimy za jedną czynność 
dwa razy. Czy nie może być tak, że jeden sprzęt wykonuje obie te czynności. 
 
W nawiązaniu do przyjętego przez radę harmonogramu pracy rady na 2016 roku,  pan 
Fierka powiedział, że rada powinna chociaż raz w roku wybrać się na wysypisko w 
Czarnówku i zobaczyć co się tam dzieje. W 2015 roku rada nie była na wysypisku 
mimo, że było to w planie pracy.  
 
W sprawie odśnieżania wójt wyjaśnił, że przetarg na odśnieżanie organizuje GZUK. 
Jest jednak problem z wyłonieniem firm, nie ma chętnych do odśnieżania.  
 
Jeżeli chodzi o sypanie piaskiem wójt poinformował, że w tym roku zaplanowany jest 
zakup piaskarki. 
 
Sołtys Ryszard Krygowski powiedział, że jechał ostatnio przez Kębłowo Nowowiejskie 
i o mało nie potrącił pieszego, ponieważ ze względu na nieodśnieżony chodnik piesi  
poruszają się po drodze. Zapytał, do kogo należy odśnieżanie chodników.  
 
Wójt odpowiedział, że chodnik przy nieruchomości odśnieża właściciel nieruchomości.  
 
Radny Adam Wrześniewski zapytał, co z podłączeniem mieszkańców gminy do 
internetu. 
 
Wójt odpowiedział, że gmina nie odpowiada za zawieranie umów cywilno-prawnych.  
Sekretarz dodała, że na terenie gminy został położony szkielet sieci światłowodowej, 
zakończony węzłami w poszczególnych miejscowościach, między innymi w 
Pogorzelicach. Na terenie gminy jest ich jedenaście. Do węzłów firmy prywatne mogą  
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doprowadzić łącze od danego mieszkania. Gmina nie może ingerować w wybór 
firmy, jest to każdego indywidualna sprawa. 

Ponieważ wyczerpany został porządek obrad o godz. 14.35 przewodniczący 
rady gminy ogłosił zamknięcie obrad. 

Protokółowała : 
E. Szymankiewicz 

 

 

 
 


